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„ ORSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Írásbelikérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hány munkatársa és hányszor járt a regionális tanácsokban?” címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi
miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztek Miniszter Asszony!

A regionális fejlesztési tanácsokban a minisztériumok is delegálnak képvisel őket anna k
érdekében, hogy az adott szakmai kérdésekben támogatások odaítélésében a régiót és a
kistérségeket érintő kérdésekben képviseljék a minisztérium szakmai álláspontját . Semmilyen
információval sem rendelkezünk a minisztériumok képvisel ő inek munkájával kapcsolato s
tájékoztatási kötelességéről és a delegáltak javadalmazásáról, illetve juttatásáról . Éppen ezért
kérem Miniszter Asszonyt, hogy visszamenőlegesen szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy név
szerint kik képviselték a minisztériumot a regionális fejlesztési tanácsokban .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdésem a következő: A regionális fejlesztési tanácsokban az elmúlt évekbe n
tételesen hányan képviselték a minisztériumot, illetve ezért milyen javadalmazásban, ill .
juttatásban részesültek ?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . január 20 .

	

Dr. Szabó Erika
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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